#### **COMMERCIAL TEA PICKING MACHINE**

10 档调速, 自主操作, 让美味随心所欲。主机采用双通道进 出风设计, 高效隔音, 降低风道噪音。产品经过国家 3C 认证, 高效安全更有保障,令你购物无忧。

产品型号: <b>9109N</b>	产品尺寸:	200x220x410mm
--------------------	-------	---------------

产品电压:	220V/50HZ	整体功率:	1500W	
机身容量:	1200ML	机身净重:	3.2KG	

10 stall speed, independent operation, so delicious as. The main engine adopts double channel inlet and outlet design, high efficiency sound insulation and lower air duct noise. Products through the national 3C certification, efficient, safe and more secure, so that you worry free shopping.

Model: 9109N Size: 200x220x410mm Voltage: 220V/50HZ Power: 1500W

Capacity: 1200ML Net weight: 3.2kg



# 商用多功能萃茶机

### **COMMERCIAL MULTIFUNCTIONAL TEA PICKING MACHINE**

大功率电机,各种食材不在话下,智能温控,过热保护,具 备安全、快速破冰等技术优点。浮点开盖防滑,特设高浮点 防烫防滑,人体工程学设计,使用更安心。

产品型号:	9109A	产品尺寸:	205x230x450mm	
产品电压:	220V/50HZ	整体功率:	1500W	

机身容量: 1200ML 机身净重: 4.5KG

High power motor, all kinds of food be nothing difficult temperature control, thermal protection, and has the advantages of safety, fast breaking technology. Floating point opening anti-skid, special high floating point anti scalding, anti-skid, ergonomic design, use more reassuring.

Model: 9109A Size: 205x230x450mm Voltage: 220V/50HZ Power: 1500W







White paragraph



Red paragraph



**FANG** 



Capacity: 1200ML

多种功能调节 Multi function adjustment



Net weight: 4.5kg

大容量杯身 Large capacity cup body

XYF 欣益芳萃茶机

### 各种美味、轻松制作

全自动一键萃取食物营养, 瞬间破壁, 完美释放食物中所含营养。 只为留住舌尖上的品质生活。

Automatic one click extraction of food nutrition, instantly broken walls, perfect release of nutrients contained in food. Just to retain the quality of life on the tongue.



18

20



## 商用多功能萃茶机

#### **COMMERCIAL MULTIFUNCTIONAL TEA PICKING MACHINE**

数控触摸屏, 不易磨损, 人性化设计, 一键操作更简单。 1800W 超大马力电机,恒定动力破壁,快速散热减少能量损 耗,锁住食物新鲜和营养。

产品型号:	YT818	产品尺寸:	230x220x450mm	
产品电压:	220V/50HZ	整体功率:	1800W	
机身容量:	1000ML	机身净重:	5.5KG	

CNC touch screen, not easy to wear, user-friendly design, one button operation is more simple. 1800W super horsepower motor, constant power broken wall, rapid heat dissipation, reduce energy loss, lock fresh food and nutrition.

Model: YT818	Size: 230x220x450mm	
Voltage: 220V/50HZ	Power: 1800W	
Capacity: 1000ML	Net weight: 5.5kg	

# 商用多功能萃茶机

### **COMMERCIAL MULTIFUNCTIONAL TEA PICKING MACHINE**

10 档调速, 自主操作, 让美味随心所欲。主机采用双通道进 出风设计, 高效隔音, 降低风道噪音。产品经过国家 3C 认证, 高效安全更有保障,令你购物无忧。

产品型号:	YT818B	产品尺寸:	230x220x450mm	
产品电压:	220V/50HZ	整体功率:	1800W	
机身容量:	1000ML	机身净重:	5.5KG	

10 stall speed, independent operation, so delicious as. The main engine adopts double channel inlet and outlet design, high efficiency sound insulation and lower air duct noise. Products through the national 3C certification, efficient, safe and more secure, so that you worry free shopping.

Model: YT818B	Size: 230x220x450mm	
Voltage: 220V/50HZ	Power: 1800W	
Capacity: 1000ML	Net weight: 5.5kg	





黑色款



白色款 White paragraph



Packaging display

## XYF 欣益芳萃茶机

### 各种美味, 轻松制作

全自动一键萃取食物营养, 瞬间破壁, 完美释放食物中所含营养。 只为留住舌尖上的品质生活。

Automatic one click extraction of food nutrition, instantly broken walls, perfect release of nutrients contained in food. Just to retain the quality of life on the tongue.



Black paragraph



白色款 White paragraph

## 一机多用,美味随心

### 轻松驾驭各大场所

适用于奶茶店,酒吧,大型酒店, 咖啡店等场合,人性化的操作面板, 让人无需培训, 一看即懂。

Applicable to milk tea shops, bars, large hotels, coffee shops and other occasions, user-friendly operating panel, so that people do not need training, a glance that understand.